
Rokne sier han søkte på jobben fordi han synes det er morsomt og viktig med formidling 

av naturvitenskap og forskning. 

- Det er skikkelig artig å holde på med, samtidig er forståelsen av forskning og vitenskap 

viktig for å kunne føre en god samfunnsdebatt. Kunnskap om naturvitenskap er 

avgjørende for en opplyst samfunnsdebatt. Dette blir veldig tydelig i for eksempel 

klimadebatten, sier han. 

42-åringen fra Ål i Hallingdal tar over for Atle Kjærvik som direktør ved Vitensenteret i 

Trondheim 1. februar. 

Vil sette utstillinger i større sammenheng 
Den nye direktøren kommer fra stillingen som formidlingsleder ved Bymuseet i Bergen. 

Rokne har tidligere også jobbet i 12 år i formidlingsseksjonen ved NTNU 

Vitenskapsmuseet. 

Rokne er utdannet kulturhistoriker, og har museum studies fra Leicester i England. Han 

tror han kan ha en annen innfallsvinkel enn for eksempel en naturviter. 

- Jeg ønsker å sette ting i en større sammenheng og at vi skal ha muligheten til å hive oss 

rundt når det skjer noe. En illustrasjon: Vi kunne ha brukt den nylige kometlandingen 

for romsonden Philae som anledning for en utstilling eller et arrangement. Kanskje vi 

kunne ha fulgt det live og hentet inn eksperter til Vitensenteret. 

Studenter som målgruppe 
Han ser for seg et tettere samarbeid med andre formidlingsinstitusjoner i byen. Dette 

kan for eksempel være biblioteket rett over gata, men også deler av kulturlivet. Rokne 

har latt seg fascinere av noe som kalles science comedy – forskningsformidling i 

standupform. Dette håper han å kunne bringe til Trondheim, enten som et 

samarbeidsprosjekt eller som forestillinger i regi av Vitensenteret. 

For selv om målgruppen er og skal være barn, ønsker Rokne også å henvende seg til 

studenter og andre målgrupper. 

Vitensenteret skulle i utgangspunktet være inn i nye lokaler i løpet av 2014. Dette ble 

utsatt, blant annet på grunn av usikkerheten rundt hva som skjer med campusløsningen 

på NTNU. 

- Selv om mye har vært bra, er jeg ikke fornøyd med senteret slik det er i dag. Vi mangler 

et skikkelig auditorium og en kafé, planetariet er altfor lite, og kontorene er for trange, 

sa avtroppende leder Atle Kjærvik i et intervju med UA i vår. 



Varmt hjerte for samlokalisering med 

Vitenskapsmuseet 
NTNU, Hist, Sintef, Næringsforeningen i Trondheim og Siva planlegger samling av 

innovasjonsmiljøer, tankesmier og kanskje Vitensenteret i et gigantisk 

innovasjonssenter. 

- Jeg kjenner ikke planene om innovasjonssenteret godt nok til å kunne si noe om hvor 

aktuelt dette er, men jeg er åpen for å undersøke det. Likevel må jeg innrømme at jeg er 

svak for en samlokalisering med Vitenskapsmuseet. På et eller annet tidspunkt bør det 

komme et nytt vitensenter, sier Rokne. 

Direktør Reidar Andersen ved Vitenskapsmuseet er også svært interessert i en 

samlokalisering på Kalvskinnet. Prosjektet er bakt inn i campusplanen som nå er under 

kvalitetssikring (KS1). Hva som eventuelt blir realisert er et spørsmål om både politikk 

og penger. 

- Vi ønsker å få til et kraftig formidlingssenter på Kalvskinnet. Jeg tror ideen om å ha en 

arena der NTNU kan møte byen på et sentralt sted, er veldig viktig, sier Andersen. 

Rokne mener Vitensenteret må utvikle dagens lokaler så lenge det er der de hører 

hjemme. 

- Men kapasiteten er sprengt og verkstedet er trangt. Samtidig er det et sjarmerende og 

sentralt bygg, sier han. 

-Liker å tro jeg er leken 
Kjærvik sa at han trodde den nye sirkusdirektøren måtte være en leken person som er 

genuint interessert i naturvitenskapen, samtidig som vedkommende har evnen til å lede 

en bedrift med alle oppgaver det medfører. 

- Er du leken, Rokne? 

- Jeg liker å tro det, sier han før han ler og tar en lang pause for å finne ut hvordan han 

skal begrunne dette. 

- I løpet av årene har jeg blitt flinkere til å gjøre ting som egentlig er utenfor 

komfortsonen min. Jeg synes det er bra å ha det gøy med ting som også er seriøse og 

alvorlige. 

Etter ha tenkt seg om i to dager, har han kommet på enda en ting: 

- Jeg spiller forresten i band med noen venner. Det er veldig lekent. 



 


